



Möte Rallykommittén

2019-12-08

Plats: Via telefon

Närvarande: Jan Möller, Gert-Ove Pettersson, Mats Gunnarsson, Mats Bergman och Linda Söderström.

- **DM 2020** (regler och tävlingar):
Vi har tre versioner där vi diskuterar för och nackdelar.
Kommittén är eniga om att vi kör enligt Version 1.
JM sammanställer reglementet och skickar ut till övriga för överseende och skickar sedan vidare till styrelse för godkännande.
- **Arrangörsmöte:**
Arrangörsmöte 26/1 10.00-12.00 Vrigstad.
Varje arrangör ska skicka 1 eller max 2st representanter från sin klubb som sökt tillstånd i SmBF för rally/RS tävlingar 2020, vi vill få en god spridning av deltagare från hela distriktet.
Förslag på dagordning: Tävlingar 2020, DM regler 2020.
Diskussion tävlingar 2021, DM regler 2021 mm. Vad kan göras/hjälpas till med för att få fler arrangörer att någon gång vilja arrangera en distriktstävling?
Linda gör inbjudan.
- **Domar/teknisk kontrollantmöte:**
Domar och teknisk kontrollantmöte 26/1 13.00-15.00 Vrigstad.
Förslag på dagordning: Uppdragslista 2020, DM regler 2020 mm. Linda gör inbjudan.
- **Förar och kartläsarmöte:**
15/1 18.30 Wäxjö MS Klubblokal. Linda gör inbjudan.
- **SGA?**
Vi undrar hur arbetet går med SGA för rallykommittén. Mats tar med sig frågan till styrelsen.
- **Arbetsfördelning 2020 i kommittén:**
(uppdragslistor dom/tekn, protokoll, resultat, kontaktpersoner mm.)
Jan Möller,
Mats Gunnarsson, Resultat
Linda Söderström, Protokoll, Uppdragslistor domare/tekniker.
Gert-Ove Pettersson, Teknik
- **Funktionärsutbildning:**
Vrigstad 14-15/3
Teknik: Gert-Ove m fl.
Tävlingsledning: Sara M, Leif, Janne ev.

2019-12-08
Linda Söderström